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 Zápis  

Jednání Komise pro životní prostředí 

RMČ P1 
2024/6 

 

Datum jednání 17.06.2024 

(začátek 16:30 konec 17:20) 

 

Přítomni: 

 

Jan Saitz, Olga Krahulcová, Petr Kučera, Viktor Klíma, Antonín Kazda,  

Tomáš Oliva, Stanislava Jandová, Kateřina Melzerová 

 

Nepřítomni:  

 

 

Omluveni:  

 

Pavel Řeháček, Milan Smrž 

 

PROGRAM: 

 

1. Zahájení zasedání komise 

2. Schválení programu a zápisu z jednání 20.5.2024  

3. Jmenování ověřovatele zápisu 

4. Akce v zeleni 

5. Umístění kontejneru na elektro (podnět Komise sociální) 

6. Umístění kontejneru na oblečení (podnět Komise sociální) 

7. Konání bleších trhů na Praze 1 – vytipování místa (podnět Komise sociální 

8. Revitalizace parku Kampa (p. Oliva) 

9. Informace k veř. zakázce na pořízení chladící jednotky na sportoviště Na Františku 

10. Informace k veř. zakázce na opravu výtahu na Střeleckém ostrově 

11. Termíny KOŽP na 2. čtvrtletí 2024 

12. Různé  

 

1. Zahájení komise 

 

Jednání komise bylo zahájeno v 16:30 hod. 

 

Všichni přítomní členové komise se zapsali do prezenční listiny. 

 

2. Schválení programu a zápisu ze dne 20.5.2024 

 

Program schválen bez připomínek 

Hlasování:  pro 7, proti 0, hlasování se zdrželo 0 

Zápis schválen bez připomínek.  

Hlasování:  pro 7, proti 0, hlasování se zdrželo 0 
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3. Jmenování ověřovatele dnešního zápisu 

Ověřovatelem byla pověřena pí Jandová. 

 

4. Akce v zeleni 

 

a) Ferst Dadler z.s. – pohybovo-zvuková performace ve Františkánské zahradě dne 21. – 

22.07.2024 

 

Usnesení: 

Komise pro životní prostředí doporučuje Radě MČ Praha 1 schválit tuto akci. 

Hlasování:  pro 5, proti 1, hlasování se zdržel 1 

Usnesení přijato. 

 

b) Náboženská společnost Svědkové Jehovovi – zábor za účelem umístění stánku 

s občerstvením a lavic v rámci mimořádného sjezdu zahraničních delegátů svědků 

Jehovových v parku na Alšově nábřeží v termínech 01. - 04.07.2024 a 08.07.2024 
 

Usnesení: 

Komise pro životní prostředí doporučuje Radě MČ Praha 1 schválit tento zábor. 

Hlasování:  pro 5, proti 0, hlasování se zdržel 2 

 

c) Pražské jaro o.p.s. – zahajovací koncert jubilejního 80. ročníku mezinárodního 

hudebního festivalu Pražské jaro 2025 v parku Kampa dne 12.05.2025 

 

Usnesení: 

Komise pro životní prostředí bere žádost na vědomí. Žádost bude znovu posuzována na 

příštím jednání komise, jakmile bude upřesněn časový harmonogram revitalizace parku 

Kampa v příštím roce od investičního oddělení. 

 

5. – 6. Umístění kontejneru na elektro a textil 

 

Podnět k umístění kontejneru byl zaslán Komisí sociální s možností vytipování vhodného 

místa. Jednání komise se zúčastnil také předseda Komise sociální. Přednesl návrh na 

umístění kontejnerů, že je mezi občany o tuto službu zájem. Komise navrhla případné 

umístění na komunikaci, je tedy nutné se obrátit na Odbor dopravy. 

P. Krenk informoval, že je možné textil vracet do obchodů, případně existují neziskové 

organizace, které textil přijímají a dále využívají k prodeji či jinému zužitkování. Jelikož je 

Praha 1 v památkové zóně, je nutné získat povolení také od památkářů. Kontejner na 

elektro je v ul. Žitná, dále je možné vracet elektro spotřebiče v obchodech s elektro či je 

možné odevzdat ve svěrném dvoře. 

 

7. Bleší trhy 

 

K tomuto byl také přítomen předseda Komise sociální. Komise žádá o vyjádření všech 

komisí k vytipování vhodných míst. Trhy by se konali 1x měsíčně. 

 

KOŽP navrhuje nám. Václava Havla či jiné vhodné náměstí, tedy zpevněnou plochu, 

v žádném případě do parků. 
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Usnesení: 

Komise pro živ. prostředí podporuje tuto myšlenku pořádání bleších trhů, avšak mimo 

zeleň. 

Hlasování:  pro 6, proti 0, hlasování se zdržel 1 

 

8. Revitalizace parku Kampa (p. Oliva) 

p. Krenk informoval o participačních jednání v parku. Z jednání se nyní vypracovává návrh 

projektu, který bude poté předložen Komisi k projednání. Pí Klasnová předpokládá zahájení 

prací na jaře příštího roku. Během zimy se vypíše výběrové řízení. Bude možné 

pravděpodobně požádat o dotaci. 

P. Oliva se tázal na osazení truhlíků z Říční – květiny již objednány, bude sázet p. Chládek. 

Řeší se problém s umístěním kamery nad sloupkem. 

 

9. Informace k veř. zakázce na pořízení chladící jednotky na sportoviště Na 

Františku 

 

Rada MČ Praha 1 schválila veř. zakázku na zakoupení chladící jednotky, bylo vypsané 

výběrové řízení s termínem odevzdání nabídek do 10.06.2024, dne 13.06.2024 zasedla 

hodnotící komise, která vybrala vítěznou firmu, která podala nejnižší cenu, tedy 2.680.800 

Kč, bez DPH. Jednotka se pořizuje na min. 10 – 15 let. 

 

Komise pro životní prostředí bere na vědomí veř. zakázku. 

 

10. Informace k veř. zakázce na opravu výtahu na Střeleckém ostrově 

 

P. Krenk informoval o zahájení realizace veřejné zakázky na akci „Oprava výtahu na 

Střeleckém ostrově vč. následného servisu“, na Radě 17.06.2024, poté bude výběrové 

řízení zveřejněno na Tender aréně. 

Předmětem veřejné zakázky je oprava výtahu na Střeleckém ostrově. Jedná se o 

bezstrojovnový trakční výtah z roku 2013, který je umístěn v nechráněném venkovním 

prostředí, proto dochází k jeho rychlejšímu opotřebení a je nutné uvést výtah do 

provozuschopného stavu tak, aby splňoval současné normy. Oprava spočívá ve výměně a 

doplnění řady komponentů výtahu a dále v obnově nátěru konstrukce šachty a nového 

řešení ostrovního nástupiště. 

 

Komise pro životní prostředí bere na vědomí veř. zakázku. 

 

 

11. Termíny KOŽP na 2. čtvrtletí roku 2024 

 

2.9., 7.10., 18.11., 16.12.2024 

 

Hlasování:  pro 7, proti 0, hlasování se zdrželo 0 

 

11. Různé 

 

P. Kučera informoval členy komise o stavebním problému v Klimentské ohledně stromu – 

podnět od občanů.  

Za MČ Praha 1 bylo provedeno místní šetření, došlo k domluvě se stavbou. MHMP vydalo 

povolení. 

 

V Praze dne 18.6.2024 
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Zapsala:  K. Melzerová          ..…………………………………………….. 

 

Ověřil:  Stanislava Jandová,  podpis, datum…………………………………………………. 

 

Potvrdil:  Jan Saitz, předseda komise  podpis, datum………………………………………………….. 

 

Příští jednání komise se bude konat dne 2.9.2024 v 16,30 hodin v zasedací 

místnosti č. dv. 201, 2. patro.  


